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Abstract (en)
Fuel injection valve (1) for direct injection of fuel into a combustion chamber of an internal combustion engine comprises an excitable actuator (2),
a valve needle (26) actuating a valve-closing body (27) forming a sealing seat together with a valve seat surface (28), and a hydraulic coupler (6)
having a hydraulic volume (10) and a compensation chamber (19). The volume of the compensation chamber is changed by a membrane (20).
Preferred Features: The membrane is moved by silicone oil between a first position corresponding to a maximum compensation chamber and a
second position corresponding to a minimum compensation chamber.

Abstract (de)
Ein Brennstoffeinspritzventil (1) zum direkten Einspritzen von Brennstoff in einen Brennraum einer Brennkraftmaschine umfaßt einen erregbaren
Aktuator (2), eine mit dem Aktuator (2) in Wirkverbindung stehende und in einer Schließrichtung von einer Rückstellfeder (29) beaufschlagte
Ventilnadel (26) zur Betätigung eines Ventilschließkörpers (27), der zusammen mit einer an einem Gehäuse (23) ausgebildeten Ventilsitzfläche
(28) einen Dichtsitz bildet, und einen hydraulischen Koppler (6). Der hydraulische Koppler (6) umfaßt ein Hydraulikvolumen (10) und einen
Ausgleichsraum (19), welcher letztere durch eine Membran (20) in seinem Volumen veränderbar ist. <IMAGE>
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